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Vragen van de fractie van VVD Waterland aan het college van burgemeester en wethouders (ingezonden 6 augustus 2021): 
 
Rondom de mogelijke plaatsing van windturbines in de Nes en langs de verbindingsdijk naar Marken is al 
enige tijd discussie. Zo is er bijvoorbeeld uitgebreid over gesproken bij de behandeling van de Regionale 
Energie Strategie Noord-Holland Zuid (RES 1.0). Op dit moment leven bij onze fractie de volgende vra-
gen. 
 
Vraag 1 
Tijdens de raadsvergadering van 3 juni 2021 is een amendement van onder meer onze fractie aangenomen 
waarbij in de RES 1.0 de dijk naar Marken is geschrapt als zoekgebied voor windturbines. 
Kunnen we ervan op aan dat uw college afwijzend zal beslissen indien er toch een aanvraag wordt gedaan 
voor windturbines langs de verbindingsdijk naar Marken? Zo niet, waarom niet? 
 
Vraag 2 
De Eilandraad Marken heeft onder de inwoners van Marken een enquête gehouden met betrekking tot de 
plannen voor het plaatsen van windmolens in de Nes en langs de verbindingsdijk. VVD Waterland vindt 
deze enquête een prachtig voorbeeld van hoe je als kernraad zo’n onderzoek onder de inwoners uitvoert. 
Tijdens de voorbereidende vergadering van 3 juni 2021 trok uw college bij monde van wethouder Van de 
Weijenberg echter de kwaliteit van deze enquête in twijfel door de stellen dat deze wellicht sturend zou 
zijn: “Daar [in de enquête; red.] staan ook dingen in waar je over kunt discussiëren of dat allemaal klopt”. 
a. Op welke ‘dingen’ doelde uw college?  
b. Is uw college het bij nader inzien met onze fractie eens dat de kwaliteit van de enquête van de Eiland-

raad Marken in het geheel niet ter discussie staat? 
 
Vraag 3 
Een overweldigend aantal inwoners heeft de moeite genomen de enquête van de Eilandraad Marken in te 
vullen. Bent u het met onze fractie eens dat de uitkomsten representatief zijn te noemen? Zo niet, waarom 
niet? 
 
Vraag 4 
De uitkomst van de enquête was klip en klaar: de inwoners van Marken zijn in overgrote meerderheid 
geen voorstander van de plaatsing van windturbines in de Nes en langs de verbindingsdijk naar Marken. Is 
deze uitkomst voor uw college aanleiding om een aanvraag voor windturbines op deze locaties af te wij-
zen? Zo niet, wat is daar volgens uw college dan wel voor nodig? 


